
Verslag van het overleg van de Samenwerkende Wognumse Zaalsportverenigingen 
(kortweg SWZV) d.d. 21 mei 2019. 
 
De SWZV hebben het resultaat van de raadsvergadering van 25 april j.l. besproken en geëvalueerd.                       
Enerzijds zijn zij blij dat de oplossing van het capaciteitsvraagstuk  weer een stapje dichterbij gekomen is en 
dat er door de Gemeente onderzoek naar de bouw van een semipermanente hal op de locatie “de Bloesem” 
gedaan wordt.                                                                                                                                                                          
Anderzijds vinden zij het jammer dat het college en de raad geen onderzoek naar een permanente hal op de 
locaties “de Bloesem” en “Spartanen” hebben willen doen omdat hierdoor een kans op  een permanente en 
meer ideale oplossing verloren gaat.                                                                                                                                  
Naar aanleiding hiervan wijzen de SWZV er nogmaals op dat zij, gesteund door de kernraad Wognum en 600 
handtekeningen, nadrukkelijk voor aanvullend onderzoek naar een permanente hal gepleit hebben.               
Het is voor hen teleurstellend  dat er, door een groot deel van de raad, geen gevolg aan dit verzoek gegeven 
is en dat het begrip “participatie” daardoor geen inhoud gekregen heeft. 
 
De SWZV staan op het standpunt dat de kans op het  bouwen van een tweede sporthal eenmalig is en dat er 
in deze dan ook geen  fouten gemaakt mogen  worden resp. dat  maximale  zorgvuldigheid  in acht genomen 
dient te worden.                                                                                                                                                                     
In verband hiermede hebben zij besloten om zelf het onderzoek naar een permanente hal op de locaties “de 
Bloesem” en “Spartanen” ter hand te nemen.                                                                                                                 
Zij streven ernaar om  dit onderzoeksresultaat,  gelijk  met dat van de  Gemeente naar een semipermanente 
hal, op te leveren en aan de raad ter beschikking te stellen.                                                                                        
Op basis van de 3 dan beschikbare opties  kan de raad, bij de bespreking van de begroting voor 2020, op dat 
moment een weloverwogen beslissing nemen.   
Verder vinden de SWZV het jammer dat er van de tijdelijke plaatsing van een blaashal afgezien wordt.            
Dit houdt in dat het capaciteitstekort in het seizoen 2019/2020 onverminderd blijft bestaan en dat met 
name de handbalvereniging Spartanen hierdoor opnieuw zwaar gedupeerd wordt.                                                
Op basis van de huidige roosters kan de handbalvereniging Spartanen uitsluitend op de dinsdagavonden in 
de Bloesem terecht en zullen zij op de maandag-, woensdag-, donderdag- en vrijdagavonden naar 
sporthallen buiten Medemblik moeten uitwijken.                                                                                                                          
Ook ziet  het er, wederom op basis van de roosters  van het afgelopen seizoen, naar  uit dat  hun  teams een 
flink deel van hun thuiswedstrijden in sporthallen buiten Medemblik moeten afwerken.                              
Ook de volleybalvereniging Wognum  heeft behoefte aan aanvullende  trainingstijd en is  dus  gebaat  bij  de 
komst van een tijdelijke oplossing oftewel een blaashal. 
 
In de Zaanstreek is bij AZ inmiddels een grote blaashal opgeleverd.                                                                          
Bij een bezoek aan deze hal is gebleken dat het aggregaat,  waarmede deze hal gevuld wordt, de nodige 
geluidsoverlast met zich meebrengt.                                                                                                                                
De  SWZV willen de buurt  waarin de blaashal  eventueel geplaatst zou moeten worden, absoluut geen 
overlast bezorgen en zullen hier zo nodig dan ook aanvullend onderzoek naar doen.                                                     
Zoals gezegd zou een blaashal een uitstekende tijdelijke oplossing met zich mee kunnen brengen maar deze 
optie is voor de SWZV alleen bespreekbaar wanneer deze op draagvlak binnen de buurt kan rekenen. 
Zoals gezegd  zal er door de Gemeente  nader onderzoek  naar de plaatsing  van een semipermanente hal bij 
de Bloesem gedaan worden en zijn de SWZV voor een eerste gesprek met de Gemeente uitgenodigd.         
De SWZV zullen  de heren Mark Beemster en  Ko de Groot als hun vertegenwoordigers  afvaardigen en 
daarnaast zal de heer Chris Koenders als vertegenwoordiger van de kernraad Wognum aanschuiven.                   
Inmiddels  hebben zij alle  betrokken verenigingen  verzocht om  hun wensen  met  betrekking tot de nieuwe 
sporthal in kaart te brengen en aan hen te verstrekken.                                                                                            
Deze wensen kunnen in  het onderzoek van de Gemeente meegenomen worden en  zullen ook  deel van het 
onderzoek van de SWZV naar  een permanente sporthal  uitmaken zodat  in de onderzoeken  van gelijke 
uitgangspunten uitgegaan wordt. 
Daarnaast vinden de SWZV het belangrijk dat er tijdens het onderzoek een gezamenlijk bezoek wordt 
gebracht aan een semipermanente sporthal die qua opzet en uitrusting overeenkomt met de beoogde 
semipermanente sporthal voor de kern Wognum. Tijdens het bezoek hopen we ook gebruikservaring van de 
voornaamste gebruikers te horen. 
 



De SWZV  hebben  begrepen  dat er voor de bouw van een sporthal  mogelijk ook subsidie door de provincie 
Noord-Holland verstrekt kan worden.                                                                                                                              
Zij zullen zich hier verder in verdiepen en de mogelijkheden in deze onderzoeken. 
Het is de SWZV bekend  dat er in het Zangerskwartier bezwaren  tegen de eventuele komst van een sporthal 
geuit zijn.                                                                                                                                                                            
De SWZV nemen  deze bezwaren uiterst serieus en zullen, wanneer de plaatsing  van een permanente 
sporthal in hun buurt een  serieuze optie blijkt te zijn, contact  met de betreffende  bewoners opnemen 
teneinde van hen te vernemen waar deze bezwaren uit bestaan en te onderzoeken of deze weg  
opgelost/genomen kunnen worden. 
 
 
Mark Beemster – SWZV                                                                                                                                                                
Ko de Groot – SWZV                                                                                                                                                                  
Chris Koenders – Kernraad Wognum 
 
 
 
 

 


